
 

 

 

Protokoll från styrelsemöte nr 2  2020-2021 

 

Dag: Lördagen den 26 september 2020 

 

Tid/ Plats: Kl 10 -12.00 i Pumphuset   

 

Närvarande  Clas Gunnarsson  ordförande/ kassör  

Arly Jakobsen ledamot  

 Roger Johnsson ledamot 

 Hans-Göran Hermansson suppleant  

 Jan Dahlström sekreterare 
  

 

1 Mötet öppnas 

2 Föregående protokoll  

 > Godkändes  

3  Rapporter  

• Avtal mellan Alex Jansson och föreningen gällande skötsel och driftövervakning av 

föreningens dricksvattenanläggning och spillvattenanläggning presenterades och 

diskuterades.  

• Beslut:  Styrelsen beslöt godkänna avtalsförslaget. Alex tillträder 1 januari 2021 

 

Bosse Garton lämnar uppdraget som ansvarig 31 december 2020 men kvarstår tills vidare 

som ansvarig för vatten och avloppsanlys till laboratorium då dessa prov skall lämnas 

dagtid. Styrelsen sänder ett Stort innerligt tack till Bosse för alla hans år som ansvarig för 

vårt dricksvatten och reningsverk. 

 

4 Ekonomi 

• Föreningens ekonomi är god.   

5 Pågående arbeten 

• Trädgruppen                      

Beslut:  Arly Jakobsen ersätter Lars Rosenhoff som ansvarig och sammankallande för 

Trädgruppen. Arly rapporterar regelbundet till styrelsen. 

◦ Arbetsbeskrivning till Trädgruppen.     

> Arly Jakobsen kontaktar Lars Rosenhoff 

 

 

6 Kommande möten 2020-2021 

Lördag 3 oktober – (föreningens arbetsdag höst) 



 

 

• Lördag 5 december (styrelsemöte) 

• Lördag 13 februari (styrelsemöte)  

• Lördag 27 mars (styrelsemöte) 

• Lördag 17 april (styrelsemöte) 

• lördag 24 april (föreningens arbetsdag vår) 

• Lördag 22 maj (styrelsemöte) 

• Lördag 12 juni 2 (styrelsemöte) 

• Lördag 3 juli (Föreningsstämma 2021)

 

 

7 Aktivitetslistan 

   Listan uppdateras kontinuerligt, se sist i protokollet.   

8 Övriga frågor 

◦ Fastighet Nedre Tådås 53 har växtlighet i anslutning till tomten som ser ut att vara 
Jätteloka. 

 > Vi har konstaterat att det INTE är Jätteloka.  

◦ Medlem på Övre Tådås har byggt på gränsande allmänning till sin tomt 

 > Beslut: Clas rapporterar till nästa möte. 

◦ Avläsning av vattenmätare i fastighet. Vi har konstaterat en differens om drygt 

400.000 liter vatten mellan rapporterad (fastighet) förbrukning och avläst 

(vattenverket) förbrukning. Styrelsen vill försäkra sig att samtliga vattenmätare 

fungerar och är plomberade.  

 > Beslut:  Styrelsen önskar ett nytaget foto i anslutning till arbetsdag 3 oktober på 

mätaren där man kan se att mätaren är plomberad samt dess mätarställning 

Fastighetsägare visar bild för områdesansvarig. Inför arbetsdagen sänder styrelsen 

info-sms till samtliga medlemmar och områdesansvariga. Efter detta ser vi över 

framtida rutiner för avläsning av vattenmätarna.  

◦ Boulebana  

Förslag från fastighetsägare att bygga en Boulebana vid ”eld-platsen” på Nedre Tådås 

för att öka trivsel och samvaro i området.  

> Beslut: Styrelsen tar upp detta igen till våren. Janne Dahlström ansvarar.                                

◦ Diket utanför Nedre Tådås 77 måste åtgärdas. Vi gräver ned rör och fyller upp med 

makadam.  

         > Arbetet är utfört.  

◦ Förslag att sätta upp en spegel i backen mellan Nedre Tådås 67 och 69.       

◦ > Spegeln är uppsatt.    

• Områdesansvarig Nedre Tådås.  

         > Samuel Bervebrink har efter närmare sex år som områdesansvarig för Nedre Tådås 

valt att kliva åt sidan. Göran Hernefors träder in som ny ansvarig för Nedre Tådås. 

Styrelsen riktar ett Stort varmt tack till Samuel för hans insats genom åren. 



 

 

• Träd bakom brevlådorna, allmänningen Nedre Tådås, lutar på ett sätt som hotar 

fastigheten Nedre Tådås 38. 

           > Träden är borttagna. 

• Styrelsens kontaktperson mot områdesansvariga  

   > Beslut: Janne Dahlström ersätter Hans-Göran Hermansson som sammankallande 

för områdesansvariga.  

 

• Träd och grenar hänger ner när man kör förbi ”hönshuset” i backen upp mot Övre 

Tådås.  

           > Beslut:  Arly och Herman undersöker med markägaren vad vi kan göra.  

   

9 Avslut 

 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
 
Jan Dahlström   Clas Gunnarsson 
   Ordf. 
 

 

 

 

 

 

 

 

Aktivitet Var Förslag från Utdelat till Genomfört

Dörren till vattenverket – fuktskadad Arly/ Herman

Göra klart vattenverket – lister skall upp och målas Arly/ Herman

Kylskåpet – vattenverket trasig Ingen åtgärd

Locken till sandlådorna vid väg är trasiga bör åtgärdas Arly/ Herman Tar fram ett förslag på lock. 

Bosse/ Clas

Pumphuset till pump 5, Ny dörr och vindskivor. Arly/ Herman

Pumphuset NT55, Ommålas Janne/ Roger

Spången , Stigen upp till Övre Tådås Pär

Fårhagen, elstängslet. Sly behöver röjas kontinuerligt

Clas

Brunn 4 komplettera med värmekabel för vintern, 

frostskydd + lock i plast

Kan vi få någon som kan släppa ut fler får än de senaste 

åren? t.ex Peter Lemby.


